
Referat for FAU Kjelsås skole 
 

Til: Medlemmer av FAU 
Kopi: Henriette Randsborg, rektor 
Møtedato/tid: Mandag 3. mars 2025 kl. 19.00-20.30 
Møtested: Personalrommet, Kjelsås skole 

 

Sak 1.0 – Foreldresamarbeid for å utsette innføringen av smarttelefon,  

Mor med barn på Kjelsås skole (3. trinn) presenterte sine tanker og initiativ. Hun har 
opplevd det som utfordrende å utsette innføringen av smarttelefon til sitt barn. Ofte 
møtes man med argumenter som at «alle andre» skal få smarttelefon. På bakgrunn av 
dette har hun tatt initiativ til dialog blant foreldre. Målet er at foreldre som ønsker å 
utsette innføringen av smarttelefon skal kunne finne hverandre for råd og støtte. 
Samtidig understrekes viktigheten av å respektere at ikke alle har de samme ønsker, 
behov og oppfatninger.  Ta gjerne kontakt gjennom Spond: kode CBGQD. 

I sammenheng med dette har hun: 

• Opprettet Spond-gruppen Mobilinitiativet. Det er et privat initiativ som i første 
omgang er åpent for alle foreldre i 3. klasse. I gruppen er det dialog rundt 
innføring av smarttelefon. Det arrangeres også fysiske møter som på Bellas.   

• Deltatt på et foredrag om temaet på Berg skole, med besøk av bydelsoverlege (og 
skuespiller) Anders Danielsen Lie. På Berg har foreldre sammen med FAU og 
skolen jobbet for å øke bevisstheten rundt innføring av smarttelefon. De har 
utarbeidet en spørreundersøkelse og en veileder som de gjerne vil dele med 
andre skoler.  
For eksempel så viste spørreundersøkelsen at 70% av foresatte på tredjetrinn 
ikke enda har kjøpt smarttelefon til sitt barn. Veilederen gir råd til hva man bør 
vurdere ved de ulike alderstrinnene.  
Kanskje vi kan arrangerer et tilsvarende møte på Kjelsås skole der vi også 
inviterer med andre skoler som Grefsen, Disen og Korsvoll.  

Innspill fra foresatte:  

• Flere stilte seg positive til initiativet, og syntes at det vil være nyttig å vite hva 
andre foresatte tenker om saken. Flere kjenner seg igjen argumentet med at «alle 
andre skal få/har fått». Det har den siste tiden kommet ny informasjon og 
kunnskap som støtter opp under økt bevissthet rundt bruk av skjerm og 
smarttelefon.  



• En klasse på Kjelsås skole har på eget initiativ gjennomført en liknende 
kartlegging i et foreldremøte, og det var en positiv erfaring.   

• Det kan også være positive sider ved innføring av smarttelefon. Det kan være til 
stor hjelp i hverdagen i form av kommunikasjon. Det er gode muligheter for å 
kontrollere skjermtid, bruk av apper og spesielt sosiale medier.    

• Ved det forrige FAU møtet var skjermbruk et av temaene, og rektor oppfordret til 
klasse- og trinnvise samtaler rundt temaet. FAU vil følge opp og ta kontakt med 
FAU på Berg skole.   

 

Sak 2.0 – Trafikkgruppa presenter resultater fra undersøkelsen - 
Evaluering av trafikkvaktordningen 

Basert på svarene fra undersøkelsen er innstillingen til trafikkgruppa at det flyttes en 
trafikkvakt fra krysset ved Coop Prix til krysset ved Frysjaveien. Dette skal gjelde fra og 
med skolestart høsten 2025. Det innføres ingen andre enderinger i trafikkvaktordningen.  

Dette ble enstemmig vedtatt av FAU.  

Undersøkelsen ble gjennomført på bakgrunn av at FAU mottok flere innspill fra 
foreldrene i Frysjaparken, det store antallet skolebarn som bor i Frysjaparken, den høye 
trafikken i Frysjaveien, og den manglende trafikksikkerheten i veikrysset.  

Se vedlagt presentasjon for resultatene fra undersøkelsen. Her følger et sammendrag:  

• Deltakelsen var god med 280 svar.  
• Undersøkelsens svakheter var manglende kontroll på at det kun kom ett svar per 

husstand, og at foreldre antas å mangle fullstendig kunnskap om alle områdene.   
• Det var et stort flertall for å fortsette med trafikkvaktordningen.  
• Det kom innspill om at de eldste barna kan være trafikkvakter istedenfor 

foresatte. Dette frarådes av Trygg Trafikk ettersom barn ikke bør få et slikt ansvar. 
Trafikkvaktgruppa har tidligere stilt seg bak dette.    

• Foreldre som ikke møter kan gi falsk trygghet – det er viktig med påminnelse til 
klassene når det er tid for trafikkvakt 

• Det ble stilt spørsmål til hvor trafikkvaktene skal stå, både på Frysja og ved Coop 
Prix, der det er to veikryss.  

o Dette bør kunne løses basert på erfaring.    
• Det kom inn forslag om å telle biler ved de ulike overgangene. Det kan eventuelt 

gjennomføres ved et senere tidspunkt.  
   

 



Sak 3.0 – Gruppene presenterer 

3.1 Skolegårdsgruppa 
• Jobber med ulike saker. 
• Saken om huskstativsak ligger fortsatt til behandling hos Oslobygg. Det skal purres 

på dette.  
 

3.2 Trivsel- og skolemiljøgruppa 
• Det har kommet noen forespørsler om innkjøp av bøker, besøk til Junkyard, osv.   
• Det skal sendes en epost til rektor for å oppfordre til trinnvise samtaler om bruk av 

pengene.  
 

3.3 17. maikomiteen 
• Gruppa er godt i gang med forberedelsene.  
• Gruppa foreslår at noen fra 4. trinn deltar i et møte for å lære. For eksempel noen 

som blir valgt til FAU. Det vil lette arbeidet for neste år.  

 

 

 

 


